
Fra: Magne Rath <magnearildrath@gmail.com> 
Sendt: 8. september 2015 10:51 
Til: Postmottak Radøy 
Kopi: Monika Soltveit Gabrielli 
Emne: Spørsmål fra Råd for menneske med nedsatt funksjonsevne. 
 

Radøy Kommune 

 

Vil gjerne vite kva som er gjort- planer med Helsehuset ang. oppmerking -merking for svaksynte 

og blinde? Merking av kø billett maskin, følgestriper, markering av døråpninger etc. 

Var i møte med Kommunalsjef Lisbeth Alver torsdag 04.12.14 om denne saken. 

 

Også ang. Manger Sentrum og Nav kontor.Fremkommelighet, merking etc. 

 

Hører fra Dere. 

 

Med vennlig hilsen 

 

Liv Berith Rath Mobil: 97172419 

 

Leiar - Råd for menneske med nedsatt funksjonsevne. 


